

Еженедельник новостей МДС, 25 - 29 марта

IBC Weekly News, March 25 - 29, 2019

25 марта

В Госкомитете промышленности, энергетики и недропользования КР рассмотрен [вопрос обязательной переработки](#) на территории КР сырьевых товаров, содержащих драгоценные металлы. Представители МДС приняли участие в дискуссии.

26 марта

Исполнительный директор МДС принял участие в [конференции «Повышение прозрачности и эффективности предприятий с госдолей»](#), проведенной Фондом по управлению госимуществом совместно с Всемирным банком.

27 марта

О том, как местный бизнес содействует подготовке кадров для своих компаний, а также об участии МДС в этом процессе исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков рассказал на первом [форуме ректоров вузов КР](#) и РФ «Развитие науки и образования — инвестиции в будущее».

С участием представителей банка «Бай-Тушум» в МДС обсудили возможность внесения поправок в законодательство в части проведения [удаленной идентификации клиентов](#).

27-28 марта

Более 50 соглашений и контрактов на сумму свыше \$6 млрд. подписано по итогам [8-й Межрегиональной кыргызско-российской конференции](#), прошедшей в рамках госвизита Президента РФ в КР. Представители МДС приняли участие в работе конференции.

29 марта

Межведомственная рабочая группа, в состав которой входит исполнительный директор МДС, [обсудила разработку Программы развития и поддержки малого и среднего предпринимательства](#) в КР на 2019-2023 гг.

March 25

Mandatory [processing of raw materials containing precious metals](#) in the Kyrgyz Republic was considered at the State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use of the Kyrgyz Republic. IBC representatives took part in the discussion.

March 26

IBC Executive Director took part in the [conference “Improving the transparency and efficiency of enterprises with state shares”](#) held by the State Property Management Fund under the Government of the Kyrgyz Republic together with the World Bank.

March 27

IBC Executive Director Askar Sydykov told about how local businesses contributes to training for their companies, as well as about the IBC participation in this process at the [first forum of rectors](#) of universities of Kyrgyzstan and Russia “**Science and education development: Investments in the future**”.

With the participation of representatives of the Bai-Tushum Bank, IBC discussed the possibility of amending the legislation in terms of conducting [remote identification of bank customers](#).

March 27-28

More than fifty agreements and contracts worth over **\$6 billion** were signed at the 8th [Kyrgyz-Russian Interregional Conference](#) held as part of the state visit of Russian President Vladimir Putin to the Kyrgyz Republic. IBC representatives took part in the conference.

March 29

The Interdepartmental Working Group, which includes the IBC Executive Director, [discussed the Program for the small and medium-sized businesses development and support](#) in the Kyrgyz Republic for 2019-2023.

Объявления

В МДС формируется РГ по рассмотрению вопроса введения в КР института частных судебных

Announcements

A WG is being formed in IBC to consider the issue of introducing an institution of private enforcement

исполнителей. В случае заинтересованности просим высылать кандидатуры на участие в РГ по email: lawyer@ibc.kg, тел.: +996 312 62 33 94

3 апреля консалтинговая компания Franchising Full Cycle Central Asia проведет [мастер-класс](#) «Франчайзинг как один из наиболее эффективных инструментов масштабирования бизнеса». Место проведения: отель «Европа», начало в 15.00.

11 апреля на площадке ЕЭК состоится **видеоконференция**, посвященная торгово-экономическому сотрудничеству ЕАЭС с Египтом, с участием деловых кругов ЕАЭС.

18 апреля компания AXELOT проводит [круглый стол](#) «Логистика-2019. Руководство для профессионалов».

agents in the Kyrgyz Republic. If interested, please send candidates for participation in the WG via email: lawyer@ibc.kg, tel.: +996 312 62 33 94

On April 3, Franchising Full Cycle Central Asia consulting company will hold a [master class](#) “Franchising, one of the most effective business scaling tools”. Venue: Europe Hotel, beginning at 15.00.

On April 11, video conference of the Eurasian Economic Commission on trade and economic cooperation between the Eurasian Economic Union and Egypt will be held with the participation of the EEU business community.

On April 18, AXELOT will conduct a [roundtable](#) “Logistics-2019. Guide for professionals.”

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем еженедельный [дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 1-5 апреля

1 апреля
Участие представителей МДС в **заседании Комитета ЖК КР** по аграрной политике, водным ресурсам, экологии и региональному развитию. Обсуждение внесения **изменений в законодательные акты КР по вопросам землепользования** (первое чтение).

Демир Банк совместно с АБР проведет **семинар «Продукты торгового финансирования и их преимущества и использования»**.

2 апреля
Совет по развитию бизнеса и предпринимательства при Торага ЖК КР рассмотрит **проблемы и перспективы предпринимательской деятельности в СЭЗ**.

4 апреля
Встреча представителей МДС с **Послом Украины в КР Валерием Жовтенко**.

Events for April 1-5

1 April
Participation of IBC representatives in the **meeting of the Parliament Committee** on Agrarian Policy, Water Resources, Ecology and Regional Development. Discussion of **amendments to legislative acts of the Kyrgyz Republic on land use issues** (first reading).

Demir Bank, together with ADB, will hold a seminar “**Trade finance products and their benefits**”.

April 2
The Business Development and Entrepreneurship Council under the Parliament Speaker will consider **the problems and prospects of entrepreneurial activity** in the **FEZ**.

April 4
IBC representatives will meet with **Ambassador of Ukraine to the Kyrgyz Republic Valery Zhovtenko**.

IBC Tourism Committee Meeting. Venue: Freedom

Заседание **Комитета МДС по туризму**. Место проведения: конференц-зал АО «Фридом Финанс». Начало в 16.00. Регистрация по тел.: 62 33 94.

Finance JSC conference hall. Beginning at 16.00. For registration contact IBC staff.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.